



Yidan Zhang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang has been working at Han Kun Law since July 2025, where she specializes in venture capital and capital markets practice.

EDUCATION

Ms. Zhang received an LL.B. degree from Jilin University in 2021 and an LL.M. degree from Wuhan University in 2024, during which she obtained an LL.M. degree from the University of California, Davis in 2024. She also received an LL.M. degree from Cornell University in 2025.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张一丹

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

张一丹女士从 2025 年 7 月起在汉坤律师事务所工作，主要从事风险投资和资本市场业务。

教育背景

张一丹女士于 2021 年获吉林大学法学院法学学士学位，后于 2024 年获武汉大学法学院环境与资源保护法学硕士学位，在此期间赴美国就读于加利福尼亚大学戴维斯分校法学院，于 2024 年获法学硕士学位。其后，张女士就读于康奈尔大学法学院，于 2025 年获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文